

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 24/2016

Aika: 6.6.2016 klo 18.00

Paikka: Yhdistyksen kerhuhuoneisto
Sörnäisten rantatie 33 B

Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.02.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Opintovastaava Teittinen kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Teittistä ruuasta.

Todettiin yleisvastaava Hakalan osallistuvan kokoukseen Skypen välityksellä.

Todettiin puheenjohtaja Järven väliaikaisen nuijan olevan ällöttävä.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi käyneensä Ruotsissa ja edustaneensa Pykälää mallikkaasti.

Onniteltiin uusia ylioppilaita.

Taloudenhoitaja Gröhn kertoi saaneensa asiallista palautetta tenttivastauksestaan. Gröhn kertoi ilahuneensa saamastaan palautteesta.

Gröhn kertoi viihtyneensä uudella työpaikallaan hyvin ja saaneensa ensimmäistä kertaa ikinä työkavereita.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Prodekon vuosijuhlista ja niiden ajankohdasta.

Tiedotusvastaava Takalo kertoi saaneensa tuomioistuinharjoittelun suoritettua.

Todettiin uuden toimiston monitoimilaitteen saapuneen. Iloittiin toimivasta monitoimilaitteesta.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Yleisasiat

6.1 PyKy-Syysklassikko

Keskusteltiin PyKy-Syysklassikon yritysysteistyöstä.

6.2 Kesän tapahtumat

Puheenjohtaja Järvi kertoi sisarainjärjestöjen hallitusten välistä kesäbondailua suunniteltavan tulevana tiistaina yhdessä Codexin kanssa.

6.3 Syksyn tapahtumat

Yleisvastaava Hakala kertoi Syyskauden avajaisten järjestelyistä.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisista.

6.4 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Ei uusia kerhohuoneiston vaatimia toimenpiteitä tai hankintoja.

6.5 Muut yleisasiat

Keskusteltiin Kesän avajaisten lipputuloista.

7. Opintoasiat

7.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

7.2 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen kertoi Helsingin yliopiston rehtorin asettaman toimintarakennetyöryhmän jättäneen väliraportin, jossa ryhmä on kartoittanut eri vaihtoehtoja yliopiston uudeksi toimintarakenteeksi. Teittinen kertoi työryhmän aikataulusta.

Teittinen kertoi tulevan lukuvuoden tenttikalenteria vielä odoteltavan.

Teittinen kertoi finanssioikeuden uudesta suoritustavasta sekä vaihtoehtoisesta tavasta suorittaa finanssioikeus.

Teittinen kertoi OTM-koulutusohjelman johtoryhmän ja ON-koulutusohjelman johtoryhmän alatyöryhmän kokoustavan kertaalleen ennen kesää. Teittinen kertoi kokouksissa käsiteltävistä teemoista.

Teittinen kertoi Pykälän Muistiinpanopankin avatun ja sen saaneen hyvän vastaanoton.

8. Ulkoasiat

8.1 Ruisrock

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Ruisrockin lipuista, osallistujista ja muista järjestelyistä.

8.2.1 Hallitustapaaminen

Todettiin hallitustapaamisen suunnittelukokouksen olevan seuraavana päivänä.

Keskusteltiin Lexin kesäsitseistä.

8.2.2 Culpa Cup 5.-7.8.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Pykälälle Culpa Cupiin varatuista paikoista ja niiden määräytymisperusteista.

Keskusteltiin erilaisista arvontatekniikoista.

Keskusteltiin Artiklan KV-viikosta.

8.3 Muut ulkoasiat

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan Tiedotusnopeetlasit päähän. Vastaanotettiin posti.

9. Yrityssuhdeasiat

9.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Renholm kertoi Fudiscupin ja Pykälän tilojen yritys yhteistyöstä.

9.2 Vuosijuhlat

Sihteeri Renholm kertoi käyneensä tutustumassa mahdolliseen vuosijuhlapaikkaan.

Keskusteltiin tulevasta vuosijuhlapaikasta.

9.3 Muut yrityssuhdeasiat

Keskusteltiin pykälä-infoon lähetettävistä tapahtumamainoksista.

Kokoustauko alkoi kello 19.17.

Kokoustauko päättyi kello 19.30.

10. Talous

10.1 Tilavuokrat

Ei uusia tilavuokria.

10.2 Remontti

Tilavastaava Viherkenttä ja puheenjohtaja Järvi kertoivat kartoittaneensa eri laajuisten remonttivaihtoehtojen kustannuksia, etuja, haittoja ja riskejä.

Viherkenttä kertoi remonttitoimikunnan ja taloustoimikunnan kokoustavan yhdessä asian tiimoilta tulevana perjantaina.

Viherkenttä kertoi remonttiasioiden käsittelyn aikataulusta.

10.3 Valmennuskurssit

Puheenjohtaja Järvi kertoi uuden vastaavan kurssipäällikön haun auenneen ja kestävän 19.6. asti. Keskusteltiin rekrytoimisaikataulusta.

Keskusteltiin valmennuskurssien käyttämistä tiloista Fabianinkadulla.

Keskusteltiin valmennuskurssien palauteillasta ja muusta valmennuskursseista kerättävästä palautteesta.

10.4 Paragraaffi Oy

Todettiin Paragraaffi Oy:n asioita käsiteltävän myöhempänä ajankohtana.

10.5 Avustushakemukset

Ei uusia avustushakemuksia.

10.6 Muut talousasiat

10.6.1 Toimiston monitoimilaitteen hankinta

Todettiin toimiston monitoimilaitteen hankitun, vastaanotetun ja asennetun. Iloittiin uudesta monitoimilaitteesta.

10.6.2 Toimiston maksupäätelaitteen hankinta

Keskusteltiin toimiston maksupäätelaitteen hankinta-aikataulusta.

10.6.3 Muut talousasiat

Keskusteltiin valmennuskurssien tulevaisuutta kartoittavan ryhmän perustamisaikataulusta.

Taloudenhoitaja Gröhn muistutti edellisen kuukauden kuittien toimittamisesta toimistolle.

11. Tiedotusasiat

11.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

Keskusteltiin nettisivujen rakenteen ja sisällön muutoksista ja muutosten aikataulusta.

11.2 Muut tiedotusasiat

Ei muita tiedotusasioita.

12. Muut esille tulevat asiat

12.1 Hallituksen kesäseminaari

Tilavastaava Viherkenttä totesi, ettei muista miltä krapula tuntuu.

Todettiin hallituksen kesäseminaarin olevan tuloillaan.

Keskusteltiin kesäseminaarin mökistä, aikataulusta, pakkauslistasta, infopaketista ja budjetista.

12.2 Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin Pre-Liiton Arkki -sitsien, Tutorsitsien ja laulunjohtajakoulutuksen aikataulusta.

Keskusteltiin phuksipistekorttien tilaamisesta ja budjetista.

Keskusteltiin pikkujoulujen artistista.

Keskusteltiin kesän postien hakemisesta.

Keskusteltiin hallituksen excursiosta Viroon.

Keskusteltiin Pykälän Linnanmäki-päivän edistymisestä.

Keskusteltiin vaelluspäivästä Nuuksioon. Opintovastaava Teittinen lupasi pohtia asiaa.

13. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 11.6. kello 13.00.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 20.31.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri